

Protokoll från LH Fikonets styrelsemöte 11 november 2024.

Närvarande: Hans-Erik Gother, Orson Sutherland, Mimmi Björkman, Merike Majwell, Inger Löfroth, Jan Wigren, Eva Hol Westerlund och Evy Green.

Frånvarande: Stina Jurell och Robert Hallin.

- 1) Hans-Erik öppnade mötet.
- 2) Föreslagen dagordning och föregående protokoll godkändes.
- 3) **Övriga frågor:** Merike ville prata om samarbete med Sjöstan; Jan ville ta upp fråga om uthyrning; Inger om Gårdsföreningens redovisning; Hans-Erik om möblering av samlingssalen.
- 4) **Uppföljning av bomötet:** Björn Montelius har fått svar på sin fråga om cykelrummen. SvB ej intresserade av att göra om dem, men har erbjudit cykelrensning.
Ordningsregler för miljöstugan, skyltar inom området och farthinder efterfrågades på mötet, liksom info från SvB om de reparationer som pågår och kommande. Hans-Erik skriver till Mattias om detta.
Skylt om att hund o katt inte ska vara på lekplatsen efterfrågades. Orson kommer med förslag.
Presenningar till utemöblerna var ett önskemål, och de har införskaffats. Orson meddelar Lisen.
Gemensamt melodikryss föreslogs på mötet. Mimmi och Anneli kör igång lördag den 23 november kl. 09:30.
- 5) **Afternoon Tea:** Inger och Dan Hass, Susanne och Anneli bjuder in till två sittningar söndag den 17 november.
Mötet beslöt att som en engångssumma avsätta 1000 kr för detta.
- 6) **Adventspyssel och adventskaffe, kalendarium.**
Inför adventspyssel lördag den 30 november 14–16 behövs papper, klister, gran, förvaringslåda och pepparkakor. Familjerna Sutherland och Isaksson-Peterson ansvarar för pysslet tillsammans med Adel Akinskij. Orson kommer med förslag på affisch. **Vi beslöt att avsätta 1000 kr för adventspyssel.**
Adventskaffe söndag den 1 december kl. 15-19. Josefin bakar pepparkakor och Evy bakar saffransbröd. Vi köper juleskum och bjuder på kaffe och julmust. **Vi beslöt att avsätta 500 kr för detta.** Då vi har många aktiviteter under november och december beslöt vi att vi gör ett uppehåll med Fikonfika under den tiden.
- 7) **Föredrag om hyressättningen i STHLM och Wien.** Dominika Polanska, Södertörns högskola kommer hit och talar utifrån sin bok Kris i Boendefrågan tisdag den 10 december kl.18. Hon tar inte betalt, men vi bjuder henne på något att äta. Göran Jakobsson och Orson skriver affisch. Evy skriver save the date i FB fikonet. Vi bjuder in ordförande för Södermalföreningen, Yngve

Sundblad, att vara med på Dominikas föredrag.

Föredrag av Lisa Pelling från Arena ser vi positivt på, men vi behöver veta vad det blir för kostnad för att kunna fatta beslut.

- 8) **Ekonomi; inköp:** Vi har 57.325 kr på kontot. Vi har fått plastfickor till de portar som saknar sådana. Orson o Evy sätter upp dem.

Mötet beslutade att köpa in Ivarhylla till kontoret och förvaringsboxar. Orson kommer med förslag.

- 9) **Övriga frågor:**

Merike föreslog samarbete med Sjöstan för grannsamverkans del. Mötet ville avvakta sådant beslut. Anders vill ha en ersättare, som vi i så fall får välja på årsmötet.

Janne frågade om hur vi debiterar, när lokalen bara lånas ett par timmar av några få vuxna. Vi insåg att vi behöver se över betalningssystemet och ev. göra en prislista. Då det inte är rimligt att behöva betala full avgift för bara några timmars lån.

Inger meddelade att Charlotte Westlund har lämnat in Gårdsföreningens räkenskaper. De finns hos Inger.

Hans-Erik föreslog att vi provar Orsons förslag till möblering under december månad. Det innebär att baren och skänken byter plats, vilket ger bättre utrymme och mer fri yta. Dörren på kylen går att vända, så att det är lätt att komma åt innehållet från baren. Vi beslöt enligt Hans-Eriks förslag.

- 10) **Nästa möte:** Måndag den 9 december kl. 18:30.

- 11) Hans-Erik avslutade mötet.

Justeras

Evy Green
Sekreterare

Hans-Erik Gother
Ordförande